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Proszę o wyjaśnienie, jakie działania są podejmowana w sprawie występowania 
dzików w mieście:

1. Czy dziki  będą wywożone ? Z informacji uzyskanych od mieszkańców dziki są 
przeganiane z miejsca na miejsce.

3. Czy były przeprowadzone badania padłych dzików ?Proszę o kopie wyników badań.
4. Kto odpowiada za wycinkę drzew w lasku złotoryjskim?  
5. Czy w szkołach i przedszkolach publicznych są przeprowadzanie zajęcia
 dot. przedmiotowego problemu? (tj. jak zachować się w sytuacjach, gdy spotkamy 
dzikie zwierzę, jaki wpływ na problem maja porzucane śmieci w nieodpowiednich 
miejscach, etc.)
6. Czy przeprowadzona została kampania informacyjna dla mieszkańców, którzy nie 
maja dostępu do Internetu? (np. bezpośrednio do działkowców. To właśnie głównie 
na ogródkach działkowych zwierzęta szukają pożywienia i schronienia)
7. Czy została przeprowadzona kampania informacyjna skierowana do mieszkańców 
mieszkających w bezpośredniej okolicy Lasku Złotoryjskiego (osiedla Asnyka, 
Tarninowa)

Lasek od wielu lat oprócz tego, że pełni rolę terenu rekreacyjnego dla mieszkańców
był też schronieniem dla dzikich zwierząt gdzie potrzebne jest zagęszczenie zieleni, a nie jej
przerzedzanie. Co tydzień/dwa drzewa i krzewy w tym młode drzewa i krzewy są wycinane 
i  składowana  do  palenia.  Wycinka  i  zagradzanie  terenów  zielonych  pogłębia  problem
występowania dzikich zwierząt  na terenie  miasta (nie tylko dzikom,  sarnom lisom innym
gryzoniom,  kuropatwom)  Odbiera  się  zwierzętom  ich  naturalne  miejsca  zasiedlenia,
żerowania, zdobywania pożywienia ( zdjęcia w załączeniu).
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